
 
 
 
 
 
 

HKEX INFORMATION SERVICES LIMITED 
(A wholly-owned member of the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited Group) 
 
14 June 2016 By Email 
Our Ref: MDD/16/1505 
 
To:  All Licensed Information Vendors (“IVs”) 
 
Dear Sirs, 
 
News Release on Derivatives Market Data Distribution Partnership Programme  
 
This refers to our notice of 15 February 2016 (Our ref: MDD/16/850) regarding the list of information vendors 
that have joined the Derivatives Market Data Distribution Partnership Programme (“the Partnership 
Programme”).   
 
We are pleased to inform you that the following two information vendors (IVs) have been admitted to the 
Partnership Programme to further collaborate on the distribution of prices and other product information from 
our derivatives markets to Mainland investors:  
 
- Webstock Information Systems 
- Zhengzhou Esunny Information Technology 
   
With the two new partners, there are now eight IVs in the programme (the IVs are listed in alphabetical order):  
 

(1) AASTOCKS.com / Shanghai DZH 
(2) East Money Information 
(3) Hexin Flush Financial Information Network 
(4) Shanghai Pobo Network Data Information 
(5) Shanghai Qianlong Advanced Technology 
(6) Shanghai Wind Information 
(7) Webstock Information Systems (New)  
(8) Zhengzhou Esunny Information Technology (New)  
 

More details could be found in the enclosed HKEX News Release.  We have also published the information 
on the Partnership Programme on our website.   
 
Should you have any queries, please send email to marketdata@hkex.com.hk. 
 
 
Yours sincerely, 
 
 
Winnie Sin 
Senior Vice President  
Data Licensing and Marketing, Market Data 
Markets Division 
 
 
Encl. – HKEX News Release (English and Chinese version 
 
 
 
 
 

http://www.hkex.com.hk/eng/prod/dataprod/DMDDPP.htm
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香港交易所资讯服务有限公司  
(香港交易及结算所有限公司集团全资附属成员机构) 
 
2016 年 6 月 14 日 以电邮发送 
参考编号: MDD/16/1505 
 
致:  所有持牌信息供应商（“信息商”） 
 
敬启者， 
 
关于衍生市场数据发布伙伴计划的新闻稿  
 
香港交易所于 2016年 2月 15日发出关于衍生市场数据发布伙伴计划 (“合作伙伴计划”) 的公告 (参考编号： 
MDD/16/850)，并公布了合作伙伴计划的信息商名单。 
 
为进一步加强向内地投资者提供旗下衍生产品市场行情及其他产品信息服务，香港交易所再接纳以下两家资讯
供应商为合作伙伴计划成员： 
 
- 上海文华财经资讯股份有限公司 
- 郑州易盛信息技术有限公司 
 
两名新成员加入后，现时参与计划的八家内地资讯供应商（按公司英文名称顺序排列）如下： 
 

(1) 阿斯达克网络信息有限公司 / 上海大智慧股份有限公司 
(2) 东方财富信息股份有限公司 
(3) 浙江核新同花顺网络信息股份有限公司 
(4) 上海澎博财经资讯有限公司  
(5) 上海乾隆高科技有限公司 
(6) 上海万得信息技术股份有限公司 
(7) 上海文华财经资讯股份有限公司 （新增） 
(8) 郑州易盛信息技术有限公司（新增） 

 
更多细节可于附件的香港交易所新闻稿中找到。合作伙伴计划的资料亦已于香港交易所网站内发布。 
 
如有任何问题，可发送电邮至 marketdata@hkex.com.hk。 
 
此致 
 
 
冼韵妮 敬启 
高级副总裁  
数据授权及推广 市场数据 
市场科 
 
附件 - 香港交易所新闻稿 (英文及中文版) 
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